
 Verslag jaarvergadering d.d. 17 januari 2023 
 

Aanwezig: Edwin Kleiboer, Jan Vlasblom (HTC De Ypelaer), Mark Kleinheerenbrink,  
Corné van den Hout, Guus Buijlinckx (s.v. Tuldania), Maik Wojtas (SSB 60+), 
Karin Schepers (Actief Hilvarenbeek), Antoon van de Sande (SVSOS),  
Frans van Kempen (VLOHradio), John Lenior (HBC), 
Tjalle Hoogsteen (Sportcoach / Hita ’79), Dick Nijenhuis (Hilvaria). 

 
Afgemeld: John van Dorst (DTV Zandligt), Leo Harpe (BCH), Frans Bruinsma (RKDSV), 

Paulien Versantvoort Rolstoel hockey CHT). 
 

1. Opening 
Edwin Kleiboer heet iedereen welkom bij de jaarvergadering van de Sportraad.  
 
 

2. Notulen van de jaarvergadering van 18 januari 2022 
De notulen worden goedgekeurd. 
 
 

3. Mededelingen 
Buiten de afmeldingen waren er geen mededelingen. 
 
 

4. Ingekomen stukken 
We hebben van de gemeente een brief ontvangen waarin aangegeven wordt dat de subsidie 
van € 8.000 voor de uitvoering van de Sportvisie over 2023 wordt toegekend en € 1136 voor 
de Sportraad. 
 
Dick Nijenhuis meldt dat hij de volgende vergadering nog aanwezig zal zijn en dan stopt als 
afgevaardigde van Hilvaria. Hij is nog op zoek naar een opvolger. Hij merkt dat hij het contact 
met de vereniging begint te verliezen. Het officiële afscheid zal in maart plaatsvinden. 
 
 

5. Jaarverslag 2022 (zie bijlage) 
Het jaarverslag is met de agenda meegestuurd. 
 
Edwin Kleiboer neemt het jaarverslag nog een keer door. 
 
De lijnen met Christine Scheerders zijn heel kort en we zijn zeer tevreden over de contacten. 
 
De Sportcoach senioren is 10 uur per week geworden. 
 
Edwin Kleiboer vraagt bij de gemeente na welk bureau de accommodatie visie opstelt. 
 
Guus Buijlinckx wordt hartelijk bedankt voor de schrijfcapaciteiten en hij wordt het komende 
jaar veel succes toegewenst. 
 
 

6. Financieel verslag 2022 
Mark Kleinheerenbrink leest het financieel verslag voor omdat er geen kopieën beschikbaar 
zijn. Mark wordt bedankt voor het financieel verslag. 
 



 

7. Verslag kascommissie (Korfbalvereniging DSV en Paardensportvereniging Taxandria) 
Moniek van Dijck en Jack Janssen hebben de kas gecontroleerd. Ze stellen voor om de 
penningmeester decharge te verlenen voor het gevoerde beleid. Aldus wordt door de 
vergadering besloten. 
 
 

8. Aanstelling kascommissie (RKDSV en Ruitersportvereniging Wilhelmina)  
Volgend jaar zijn RKDSV en Ruitersportvereniging Wilhelmina aan de beurt om de kas te 
controleren. 
 
 

9. Begroting 2023 
Zie begroting. 
 
In het kader van de stijgende kosten zal er ook in 2023 geen contributie worden berekend. 
 
Voor de organisatie van het Sportgala van 2023 is € 5000 beschikbaar omdat dit in 2021 en 
2022 niet gehouden is.  
 
Voor kader ontwikkeling is extra geld beschikbaar.  
De services zijn per 1 december 2022 gestopt. 
 
 

10. Actiepunten 2023  
We hebben gelukkig weinig geluiden gehoord dat het door Corona niet goed gekomen is met 
de verenigingen. Ook lijkt er geen extra verloop onder de leden te zijn. 
 
Als Sportraad zijn we druk geweest in 2022 met Actief Hilvarenbeek en de verschillende 
akkoorden. In 2023 willen we ons weer meer gaan richten op de kern: Het versterken van de 
verenigingen en de contacten met de gemeente. 

De eerste activiteit was de verenigingsinspiratieavond waar ongeveer 30 personen aan deel 
genomen hebben.  
 
De vraag blijft hoe we de juiste informatie op de juiste plek binnen de verenigingen krijgen. 
 
In 2023 willen we: 
 
1) De verenigingsondersteuning verder vorm gaan geven. 
 
2) De vinger aan de pols houden bij de nieuwe baan van Achil. 
 
3) Het Sportgala verder uitbouwen. 
 
4) De Accommodatie visie mee opzetten. 
 
Verder komt er een nieuwe aanvraag voor het Sportakkoord 2.0. Daar hoort een handleiding 
van 40 pagina’s bij. Er moet een herijking komen van de bestaande akkoorden. 
 
Thema opleiding jeugdleden als technisch kader. 
 
 

11. Bestuursverkiezing  
Er hebben zich geen andere kandidaten gemeld. 
Jan Vlasblom en Mark Klein Heerenbrink worden herkozen. 
 
 

  



12. Vergaderschema 2023 
Het vergaderschema voor 2023 wordt vastgesteld. 
 
 

13. Rondvraag 
Het uitzenden van het Sportgala via VLOHradio heeft weinig zin omdat het een beeld 
evenement is. Frans van Kempen weet iemand die het Sportgala in 2024 zou kunnen filmen. 
 
Tjalle Hoogsteen roept de aanwezigen op om tijdens het Sportgala te stemmen op Theo 
Janssen. 
 
De verenigingen worden opgeroepen om op 27 januari tijdens het Sportgala hun stemmen uit 
te brengen. 
 
Op de vraag op welke avond we het beste thema avonden kunnen organiseren komt het 
antwoord dat dit afhangt van het onderwerp. Bestuurders doen dat liever niet op vrijdag, 
trainers etc. kunnen maandag tot en met donderdag niet. 
 
Tijdens de Sportraadvergadering van 7 maart 2023 zal Jan-Hein van der Schoot (voorzitter 
van Hilvaria) een presentatie geven. 
 
 

14. Sluiting 
Edwin Kleiboer bedankt eenieder voor de inbreng en nodigt de aanwezigen uit aan de bar. 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
__________________________    ______________________________ 
  
Voorzitter Edwin Kleiboer      Secretaris Guus Buijlinckx 


